
Amir Fazlić zatražio je požurivanje dostave odgovora na pitanja postavljena na 

nastavku 36. sjednice Doma, održanom 22. 11. 2012. Pitanja glase: 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. “Koliko vozila u 2012. godini posjeduju institucije BiH i kolika je njihova 

knjigovodstvena vrijednost u 2012.?  

2. Koliko su institucije utrošile za vozni park u 2012. godini (razdvojiti održavanje od 

nabave novih vozila)? 

Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: „Koliko vozila u 2012. godini posjeduju institucije 

Federacije BiH i kolika je njihova knjigovodstvena vrijednost u 2012., te koliko su utrošile za 

vozni park u 2012. godini (razdvojiti održavanje od nabave novih vozila)?” 
 


